
 

 

 

 

 

Apel 
 

Rady Miejskiej w Tczewie 

z dnia 25 czerwca 2009 r. 
   

 

w sprawie przebudowy ulicy Jagiellońskiej 

 

          Rada Miejska w Tczewie, w trosce o usprawnienie rozwiązań komunikacyjnych 

w mieście, zwraca się z apelem do Marszałka Województwa Pomorskiego, Starosty Powiatu 

Tczewskiego i Prezydenta Miasta Tczewa o niezwłoczne podjęcie wszelkich działań 

zmierzających do przebudowy ulicy Jagiellońskiej w wariancie czteropasmowym. 

W trakcie wielu spotkań dotyczących dojazdu do autostrady A1 jednym z wątków 

była przebudowa ul. Jagiellońskiej. Uzyskane na ten temat informacje wskazują, że 

Marszałek Województwa przewiduje jednak realizację wariantu dwupasmowego z drogą 

pomocniczą. Naszym zdaniem jest to rozwiązanie niewystarczające do zapewnienia w 

przyszłości odpowiednich warunków komunikacyjnych w naszym mieście. 

         Apel  skierowany głównie do Marszałka Województwa, który jest zarządcą w/w drogi jest 

jednocześnie wsparciem dla Prezydenta Miasta w rozmowach z Marszałkiem Województwa 

Pomorskiego, aby w czwartym co do wielkości mieście województwa pomorskiego zapewnić 

odpowiednie i adekwatne do jego wielkości rozwiązania komunikacyjne.   

 

 

 

 


